
ليگ برتر فوتبال ايران را بايد نمونه منحصر به فرد حاشيه سازي، 
بي برنامگي و فقدان مديري�ت خواند، ليگي كه هنوز ش�روع 
نش�ده، خب�ر تعويق ي�ك هفت�ه اي آن ب�ه گوش مي رس�د. 
در حاشيه برگزاري نشست سالانه مسئولان فدراسيون و سازمان 
ليگ با مديران عامل باش��گاه ها اخباري مبني ب��ر تمايل بيش از 
10 باش��گاه ليگ برتري براي تعويق فصل جديد ليگ برتر منتشر 
شد كه حالا س��ازمان ليگ فوتبال با اضافه كردن چند دليل ديگر 
به صورت تلويحي با درخواست اين باشگاه ها موافقت كرده است و 
خبر از احتمال تعويق يك هفت��ه اي ليگ برتر مي دهد. حالا اينكه 
در اين يك هفته قرار است چه مشكلي از مشكلاتی كه فدراسيون 
اعلام كرده، حل شود خود سؤال مهمي است كه البته كسي قادر به 

پاسخگويي آن نيست. 
جداي از احتمال اجراي اين تعويق يك هفته اي دلايلي كه از سوي 
مسئولان س��ازمان ليگ و فدراس��يون فوتبال براي عقب افتادن 
يك هفته اي ليگ اعلام مي ش��ود، بسيار جالب توجه است. به نظر 
مي رسد فدراسيون فوتبال در وهله نخس��ت از اين نظر نسبت به 
درخواست باشگاه ها بي ميل نيست كه هنوز دو ورزشگاه به صورت 

كامل براي ميزباني مسابقات آماده نشده اند. 
دليل ديگر اينكه احتمال عدم آماده سازي كارت بازي تمام عوامل، 
بازيكن��ان و كادر فني تيم ها ت��ا پايان هفته جاري وج��ود ندارد و 

مشخص نيست كه به موقع تمام كارت ها صادر مي شوند يا خير. 
مهم تر از دو دليل قبلي اينكه زيرس��اخت هاي حض��ور بانوان در 
تمام شهرها هنوز آماده نيس��ت. در همين راستا امروز محمدرضا 
كشوري فرد، سرپرست سازمان ليگ با ارسال نامه اي به مهدي تاج، 
رئيس فدراسيون فوتبال با توجه به ايميل ارسالي فيفا در خصوص 
الزام ورود بانوان به ورزش��گاه ها در مس��ابقات ليگ برتر خواستار 
تعيين تكليف و كسب مجوز از مراجع ذي صلاح براي حضور بانوان 

تماشاگر در ليگ برتر شد. 
نكته قابل تأمل اينك��ه برنامه ريزي هفته اول مس��ابقات صورت 
گرفته و حتي اس��امي داوران بازي ها هم اعلام شده است، ولي با 

وجود اين س��ازمان ليگ اعلام كرده كه با توجه به مشكلات بالا و 
به خصوص مشكل الزام حضور بانوان در وررزشگاه ها و حساسيت 
كنفدراسيون فوتبال آسيا نسبت به آن احتمالاً مسابقات يك هفته 

به تعويق می افتد. 
      

نكته حائز اهميت در اين باره اين اس��ت كه هم سازمان ليگ و هم 
فدراسيون فوتبال از دو سال قبل مي دانستند كه فيفا و كنفدراسيون 
فوتبال آسيا روي مسئله حضور بانوان هرچند محدود در ورزشگاه ها 

حساس هس��تند، اما مثل هميشه دس��ت روي دست گذاشتند و 
هيچ كاري نكردند تا كار به دقيقه 90 برسد. بحث حضور بانوان در 
ورزشگاه مستلزم اقدامات اساسي و درستي است كه به طور قطع در 
يك هفته به جايي نخواهد رسيد و مسئولان فدراسيون و سازمان 
ليگ خودشان هم خوب مي دانند كه با اين قبيل تصميم گيري هاي 

بيهوده راه به جايي نمي برند. 
فراهم كردن زيرساخت هاي مناسب براي حضور محترمانه بانوان در 
ورزشگاه ها و فرهنگ سازي براي استفاده بانوان از فضاي ورزشگاه ها 
از جمله درخواست هاي جمع زيادي از بانوان علاقه مند به فوتبال 
است كه همه خوب مي دانيم با يك هفته تعويق در مسابقات ليگ 

برتر به نتيجه نخواهد رسيد. 
      

حضور بانوان در ورزشگاه ها به طور حتم نقش بسزايي در اصلاح فضاي 
ورزشگاه ها خواهد داشت كه نمونه هاي آن را در چند مسابقه فصل 
قبل به وضوح ديديم، اما همانطور كه عنوان ش��د اين حضور زماني 
مي تواند مؤثرتر باشد كه شرايط درستي براي آن فراهم شود. حضور 
بانوان مي تواند اعتراض  و فحاش��ي ها را كم كند. البته به شرط آنكه 
تمهيدات اصلي  برای جلوگيري از اين همه اعتراض از قبل انديشيده 
شود. تمهيداتي نظير اس��تفاده از كمك داور ويدئويي كه البته همه 
خوب مي دانيم مسئولان فوتبال حتي در اين زمينه كه قول آن را هم 

داده بودند، كم كاري كردند و در نهايت نيز پاسخگو نبودند. 
      

به نظر مي رسد فصل بيست و سوم رقابت هاي ليگ برتر پرحاشيه تر 
از تمام فصول گذشته باشد. فصلي كه از همين حالا با حاشيه هاي 
ايجاد شده بابت سوءمديريت حاكم بر فوتبال آغاز شده و كار را به 
جايي رسانده كه در آغاز با تعويق روبه رو شده است. بهانه هايي هم 
آورده مي ش��ود، اما باز همه خوب مي دانيم كه تمام اين حواش��ي 
به كم كاري ها و عدم مس��ئوليت پذيري فدراسيون نشينان فوتبال 
برمي گردد، والا كس��ي نيس��ت كه ندان��د حل اين مش��كلات و 

بهانه جويي ها با تدبير و مديريت به زمان زيادي نياز ندارد.

حامد ح��دادي به بحث خط خ��وردن محمد جمش��يدي از تيم ملي 
واكنش نش��ان داد. در فاصله كوتاه باقيمانده تا ش��روع جام جهاني و 

در پيش بودن بازي هاي سخت 
مقابل برزيل، اس��پانيا و س��احل عاج، تمرين��ات تيم ملي 

بسكتبال در آزادي آغاز شده است. دور جديد تمرينات 
تحت الشعاع خط خوردن غيرمنتظره جمشيدي قرار 
گرفته است. درحالي كه بسياري حذف اين بازيكن را 
تصميمي تحميل شده از سوي فدراسيون مي دانند، 

نه شخص هاكان دمير، كاپيتان تيم ملي در گفت وگويي 
كوتاه سرمربي را مسئول كنار گذاشتن محمد 

جمش��يدي خوانده اس��ت: »همه محمد 
جمشيدي را دوست داريم. اين تصميم 
مربي اس��ت و تمام مسئوليتش نيز با 

اوس��ت. به عنوان بازيكن كارم را 
انجام می  دهم و سعي مي كنم 
كمك كن��م. ب��ا محمد هم 
صحبت ك��رد، او براي تيم 
آرزوي موفقيت كرد. مردم، 
تيم ملي را در هر ش��رايطي 

حمايت كنند و اي��ن حمايت 
بايد ف��ارغ از اينكه چ��ه بازيكناني 
عضو تيم است ادامه داشته باشد.«

بعدازهانگژوبهجنگالمپيكميرويم

مسئوليتحذفجمشيديبادميراست

علي پاكدامن كسب سهميه المپيك در رشته شمشيربازي را محتمل        خبر
دانست. اين ملي پوش اسلحه سابر در مس��ابقات قهرماني جهان در 
ايتاليا نتوانس��ت به مدال دس��ت پيدا كند. بااين حال پاكدام��ن در گفت وگو با مه��ر از تلاش هاي 
شمشيربازان براي موفقيت در بازي هاي آس��يايي و پس از آن المپيك پاريس صحبت كرد: »ايران 
۷0 درصد مسير كسب سهميه را طي كرده است. كسب س��هميه راحت نيست. اصلًا سهميه اي كه 
راحت به دست بيايد، جذاب نيست. چالش هاي مسير دستيابي به سهميه المپيك، هم كسب آن را 
جذاب تر و دلنشين تر مي كند و هم كمك مي كند در جريان المپيك عملكردي نزديك به مدال داشته 
باشيم. طبق برنامه اعلام شده توسط سرمربي حدود 10 روز تعطيل هستيم. بعد از آن بايد مجدداً 
وارد اردو شويم تا براي بازي هاي آسيايي هانگژو آماده شويم. تمام تلاش بر اين است كه نماينده اي 

شايسته در هانگژو باشيم و بعد از آن به جنگ المپيك برويم.«

كارخانه: موسوي و عبادي پور با هم برادرند

مشكلات تيم ملي واليبال بعد از عدم نتيجه گيري 
در رقابت ه��اي لي��گ ملت ها همچن��ان به قوت 
خود باقي اس��ت، اما ج��داي از تمام مش��كلات، 
تيم ملي حالا اس��ير يك حاش��يه مشكوك شده 
اس��ت، حاش��يه اي كه اگر از س��وي كادر فني و 

مسئولان فدراس��يون مديريت نش��ود، مي تواند 
باعث دودستگي و اختلاف در تيم شود. 

حاشيه سازان طي روزهاي گذش��ته تمام تلاش 
خود را به كار بستند تا به نوعي القا كنند كه حضور 
همزمان سيدمحمد موسوي و ميلاد عبادي پور به 

عنوان دو بازيكن قديم��ي و كاپيتان در تيم ملي 
با مش��كل روبه رو مي ش��ود و به قول معروف »دو 
پادش��اه در يك اقليم نمي گنجند«، با اين وجود 
سرپرس��ت تيم ملي در گفت و گو با ايس��نا ضمن 
رد تمامي اين حواش��ي اعلام كرد ك��ه تيم ملي 
متحد و منس��جم با كاپيتاني محمد موسوي در 
مسابقات قهرماني آسيا در اروميه شركت مي كند. 
مصطفي كارخانه در واكنش به اينكه قبل از شروع 
اردوها تيم ملي درگير حواشي بود، گفت: »آنقدر 
حاد نبود و موضوع خاصي نيز وجود نداش��ت، اما 
خوش��بختانه الان همه چيز خوب اس��ت. محمد 
موس��وي كاپيتان تيم ملي است و چالشي در اين 
زمينه نداريم. موسوي و عبادي پور بازيكنان بزرگ 
و شايسته اي هس��تند. اين دو در كنار هم مثل دو 

برادر كار را جلو مي برند.«
وي به شرايط تمريني ملي پوش��ان اشاره و بيان 
كرد: »خوشبختانه ش��رايط تيم ملي خوب است. 
10 روز قبل از مس��ابقات به اروميه مي رويم تا با 

شرايط آب و هوايي آنجا آشنا شويم. ليگ ملت ها 
تمام ش��ده و تيم ريكاوري خوبي داش��ته است. 
بازيكنان تمرينات خيلي خوبي را هم پش��ت سر 
مي گذارند و خيلي جدي، مصم��م و باانگيزه كار 
را دنبال مي كنند. اميدوارم بازي هاي قابل قبولي 

انجام دهيم.«
كارخانه در واكنش به اينكه ش��نيده شده حضور 
داورزني كنار تيم در جريان رقابت هاي قهرماني 
آسيا براي جلوگيري از ايجاد حاشيه در تيم است، 
گفت: »اينگونه نيس��ت؛ آقاي داورزني به عنوان 
رئيس فدراسيون و رئيس تشريفات كل مسابقات 
از ش��روع رقابت ها حض��ور فيزيك��ي دارد. ما هم 

خوشحال مي شويم او كنار تيم باشد.«
مسابقات واليبال قهرماني آسيا از بيست و هشتم 
مرداد  تا چهارم ش��هريور ماه ب��ه ميزباني اروميه 
برگزار مي ش��ود. در اين راس��تا تيم ملي ايران در 
اردوي آماده سازي به سر مي برد و تا چند روز ديگر 

به اروميه اعزام مي شود تا در اين شهر اردو بزند. 

 حاشيه 

در اردوي تيم ملي 
واليبال

      بازتاب

شيوا نوروزي
      چهره
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شيوا  نوروزي

اشرف رامين 

پاداش دلاري رؤساي فدراسيون ها انگيزشي است!

تلاشبراياعزامكاروانپاك
بههانگژو

كميته  ملي المپيك با همكاري فدراس��يون پزشكي  ورزشي در تلاش 
است كارواني پاك و س��الم را راهي بازي هاي آسيايي كند. سرپرست 
كاروان ايران در هانگژو ديروز به مجموعه ورزشي آزادي رفت تا هم از 
درمانگاه پزش��كي مجموعه بازديد كند و هم از وضعيت روند معاينات 

پزشكي ورزشكاران اعزامي مطلع شود. 
  مسئوليت كميته  پزشكي

دكتر مناف هاش��مي در اين بازديد تأكيد كرد بايد از تجربيات گذشته در 
اعزام كاروان به هانگژو استفاده كرد. دبيركل كميته  ملي المپيك با اشاره 
به اين موضوع گفت: »از همين الان مس��ئوليت كميته پزش��كي ايران در 
بازي هاي آسيايي برعهده دكتر نوروزي است. دوستان در كميته پزشكي 
تجربه خوبي را از دوره هاي گذش��ته دارند، اما طبيعي است كه در هر دوره 
بايد خودمان را ارتقا دهيم. انتظار ما اين اس��ت كه در اين دوره نس��بت به 
دوره هاي قبل از هر نظر و در هر بخش بهتر باش��يم و اشكالات دوره قبل را 
برطرف كنيم. اميدوارم بتوانيم در حوزه هاي آنتي دوپينگ و تغذيه هم تلاش  
كنيم تا شرايط بهتري نسبت به دوره هاي قبل داشته باشيم، چراكه رقباي ما 

علاوه بر بخش فني در اين بخش ها نيز تلاش مي كنند تا بهتر شوند.«
  مشورت با پزشكان

رئيس فدراسيون پزشكي ورزشي نيز بر پاك بودن كاروان از دوپينگ 
تأكيد دارد. غلامرضا نوروزي از اضافه ش��دن معاينات چشم خبر داد: 
»طبق روال س��ال هاي گذش��ته مبني  بر اينكه در رويدادهاي اعزامي 
كاروان پاكي از نظر جس��ماني و آنتي دوپينگ داش��ته باشيم، از چند 
روز قبل معاينات را به ش��كل كامل و ويژه نس��بت به س��ال هاي قبل 
شروع كرديم. برنامه اين است كه ۳0، ۴0 روز مانده تا شروع مسابقات 
معاينات تكميل شود و چنانچه ورزشكاري مشكل خاصي داشته باشد، 
پيگيري شود و يك ماه مانده به بازي ها بيشتر روي مشاوره هايی مثل 
روانشناس��ي، تغذيه و مخصوصاً آنتي دوپينگ كار كنيم. خوشبختانه 
كاروان ما در دوره هاي گذش��ته از نظر آنتي دوپينگ پاك بوده است. از 
نظر جسماني هم تا به حال مورد خاصي نداشته ايم كه مانع تمرينات و 
حضور در مسابقات باشد. تلاش مي كنيم در يكي، دو هفته باقي مانده هم 
بقيه رشته ها را انجام بدهيم. امسال معاينات چشم را اضافه كرده  و قلب 

را ويژه تر ديده ايم. فوق تخصص قلب نيز حضور پيدا مي كند. «
  روش هاي انگيزشي!

به  رغ��م انتقاده��اي مط��رح ش��ده در خص��وص پرداخ��ت پاداش 
خوشرنگ ترين مدال  كسب ش��ده در هانگژو به رئيس فدراسيون هر 
رشته، هاش��مي از تصويب اين قانون در هيئت  اجرايي حمايت كرد. 
دبيركل كميته  ملي المپيك و سرپرس��ت كاروان ايران در بازي هاي 
آسيايي در اين خصوص گفت: »امور مالي كميته  ملي المپيك مطابق 
با قيمت روز دلار پاداش )طلا 15 هزار دلار، نقره 6 هزار دلار و برنز ۳ 
هزار دلار( را محاسبه و بلافاصله به حساب ورزشكاران در ايران واريز 
خواهد كرد. براي ايجاد انگيزه براي سرمربيان كه ماه ها و شايد سال ها 
تلاش مي كنند كه يك ورزشكار را به نقطه اي برسانند كه بتواند مدال 
بگيرد، پاداش مي دهيم. در جلسه آخر هيئت اجرايي، تعدادي از اعضا 
پيشنهاد داش��تند براي ايجاد انگيزه براي رؤس��اي فدراسيون ها كه 
سال ها تلاش مي كنند تا ورزش��كار به مدال برسد، عددي را به عنوان 
پاداش در نظر بگيرند كه بالاترين مدالي كه ورزش��كار مي گيرد براي 
ما ملاك اس��ت. براي نمونه در قايقراني حدود هفت تا هشت مدال را 
متصور هس��تيم و ممكن اس��ت بالاترين رنگ مدال آن تنها يك طلا 
باش��د و ما همان مدال طلا را ملاك قرار مي دهيم. در يك فدراسيون 
ديگر اگر بالاترين رنگ مدال نقره باشد، آن مدال نقره براي ما جهت 
پرداخت پاداش ملاك اس��ت. اين را هيئت اجرايي تصويب كرد. اين 

راه ها، روش هاي انگيزشي است.«

عصبانيت و نگراني تن هاگ از بازيكنانش

اينتيمينيستكهميخواهم!
منچستريونايتد سومين شكس��ت خود در تور تابستاني امريكا را مقابل 
دورتموند متحمل شد. شياطين  سرخ براي تمرينات پيش فصل سفر به 
امريكا و انجام چهار بازي دوس��تانه را در برنامه داشتند. منتها نتايج به 
دس��ت آمده در اين بازي ها آن چيزي نبود كه اريك تن هاگ انتظارش 
را داشت. يونايتد در اولين بازي به مصاف آرس��نال رفت و 2 بر صفر به 
پيروزي رسيد، اما باخت ۳ بر يك مقابل تيم ركسهام ليدز زنگ خطر را 
به صدا درآورد. جدال س��خت با رئال مادريد، شكست 2 بر صفر را براي 
منچستري ها به همراه داشت و در نهايت هم زنبورها ۳ بر 2 تيم تن هاگ 
را شكست دادند. دو هفته ديگر ليگ جزيره آغاز می شود و شياطين بايد 
در اولين جدال به جنگ ولورهمپتون بروند. ضعف گلزني به قوت خود 
باقي است و مدافعان نيز توان مهار مهاجمان رقيب را ندارند. عصبانيت 
تن هاگ سرمربي من يونايتد به خاطر همين چالش هاست: »بازي برابر 
دورتموند به دو بخش تقس��يم مي شود؛ يك س��اعت ابتدايي خوب بود 
و از نظر كار تيمي پويا بوديم و پرس��ينگ خوبي انج��ام داديم. بنابراين 
ديدن اين وضعي��ت واقعاً لذت بخش بود و اين هم��ان چيزي بود كه در 
نيمه دوم مي خواستم، ولي ناگهان آنها در دقايق پاياني نيمه اول دو گل 
به ثمر رساندند. نيم ساعت پاياني بس��يار بد بوديم و عملكرد ضعيفي از 
خود نشان داديم. بازيكنانم به هيچ وجه از قوانين پيروي نكردند؛ نه در 
پرسينگ، نه در موقعيت سازي و نه در هنگام حمله. اين اصلًا خوب نبود. 
من به تيم گفتم كه به نظرم تور خوبي بود، ولي مي خواس��تيم آن را به 
خوبي تمام كنيم، ولي فقط 60 دقيقه از بازي با دورتموند را خوب بوديم! 
البته در اين دقايق نيز دو گل دريافت كرديم كه يكي ضعف دفاعي بود و 
ديگری ضعف ساختاري كه منجر به باز شدن دروازه مان شد. اين تيمي 

نبود كه هستيم و بايد كنترل و مسئوليت خود را بيشتر كنيم.«

دنيا حيدري

نمايشمضحكسقفبودجه
فريب يا شفاف سازي؛ اين اولين سؤالي است كه بعد از انتشار سقف 
بودجه باش��گاه ها و همچنين رقم قرارداد برخ��ي بازيكنان مطرح 
مي شود. بي شك تمكين از قانون واجب و الزامي است، اما آنچه اين 
روزها برخي باشگاه ها تحت عنوان شفاف سازي ارائه مي دهند بيشتر 

به فريب افكار عمومي مي ماند تا تمكين از قانون سقف بودجه!
گفته مي شد با توجه به اسناد موجود در كدال هيچ باشگاهي سال 
گذشته بيش از ۳00 ميليارد تومان درآمد نداشته است، به همين 
دليل هم قرار بر اين شد كه سقف بودجه براي تيم هاي آسيايي و اول 
تا چهارم ليگ ۳25 ميلياراد تومان باشد، يعني حتي چيزي بيش از 
درآمدي كه سال گذشته داشتند. اين بالاترين رقم سقف بودجه اي 
بود كه براي باشگاه هاي ليگ برتري در نظر گرفته و مقرر شد قرارداد 
بازيكنان بر مبناي سقف بودجه اي كه براي باشگاه ها تعريف شده به 
ثبت برسد. براساس اين تعاريف باشگاه ها موظف بودند سقف بودجه 
خود را به سازمان ليگ اعلام كنند تا قرارداد بازيكنان آنها براساس 
آن ثبت شود، اما آنچه امروز به عنوان سقف بودجه باشگاه ها اعلام 
شده، قانع كننده و باورپذير نيست، چراكه در برخي موارد رقم هاي 
اعلام شده، حتي از بودجه سال گذش��ته آن باشگاه نيز كمتر است. 
اين در حالي است كه تورم، افزايش نرخ ارز و رقابت غيرمنطقي در 
بازار مكاره نقل و انتقالات را نمي توان ناديده گرفت. موارد مهمي كه 
هر كدام به تنهايي مي تواند هزينه هاي هر باشگاه را نسبت به سال 
قبل تا چند برابر افزايش دهد و حالا با اين تفاس��ير چطور مي توان 
پذيرفت كه هزينه كرد امسال برخي باشگاه ها از آنچه سال گذشته 

خرج كرده بودند كمتر باشد. 
مثلًا چطور مي توان پذيرفت باشگاهي چون استقلال كه سال قبل 
پرهزينه ترين باش��گاه ليگ برتري بوده با آن همه هياهو و جنجال 
در جذب بازيكن ۳۳0 ميليارد تومان هزينه كرده باشد! )۳0ميليارد 

بيش از سقفي كه سازمان ليگ براي آن در نظر گرفته بود( 
حال با يك حس��اب سرانگش��تي مي توان به اين نتيجه رسيد كه اگر 
اس��تقلال با اين همه ناكامي در فصل نقل و انتق��الات، ۳۳0 ميليارد 
تومان هزينه كرده، تيم هايي چون پرس��پوليس با ش��ش ملي پوش و 
سپاهان متمول كه با مش��كلات مالي هم مواجه نيست بي ترديد بايد 
دو برابر خرج كرده باشند، اما در كمال ناباوري شاهد هستيم كه رقم 
اعلامي سرخپوشان به عنوان سقف بودجه اين باشگاه حتي از استقلال 
هم كمتر )۳25ميليارد تومان( اس��ت! رقمي كه نمي تواند با واقعيت 
تطبيق داشته باشد و انتظار مي رود توسط نهادهاي نظارتي كه سازمان 
ليگ وعده حضور آنها را جهت راستي آزمايي قراردادهاي منعقده داده 
بود مورد بررسي دقيق و موشكافانه قرار گيرد. بعد از رقم هاي منتشر 
شده توسط باشگاه هاي مختلف، همه نگاه ها به سمت باشگاه متمول 
اصفهاني چرخيد. تنها تيمي كه نه فقط تا به امروز حاضر به اعلام رقم 
سقف قرارداد خود نش��ده  كه تا همين چند روز پيش كه فدراسيون 

فوتبال دست رد به سينه آن زد در پي افزايش سقف بودجه بود! 
تلاش هاي سپاهان نش��ان مي دهد كه اين باش��گاه هزينه هنگفتي 
براي فصل جديد كرده كه به شدت به دنبال جلب رضايت فدراسيون 
جهت افزايش سقف بودجه خود است. تلاشي كه اين سؤال را مطرح 
مي كند كه اين باش��گاه صنعتي چ��ه رقمي هزينه ك��رده كه بعد از 
تلاش هاي ناكام خود جهت دريافت مجوز از سوي فدراسيون، حالا 
صراحتاً اعلام مي كند كه سقف بودجه براي ما معنايي ندارد! هرچند 
كه برخورد سپاهان حداقل بوي صداقت مي دهد و نشان از آن دارد 
كه مديران اين باشگاه نمي خواهند مانند س��ايرين رقمي را مطرح 
كنند كه بيشتر شبيه به بازي با ش��عور مردم است تا شفاف سازي و 
تمكين از قانون.  البته كه تاج تأكيد كرده هيچ باشگاهي حق تخطي 
از قانون را ندارد، اما نه در حرف كه در عمل بايد ديد كه آقايان تا چه 

اندازه روی مواضع خود جدي هستند.

يك هفته بعد از اس��تعفاي حميد سجادي، وزير ورزش و جوانان 
حالا خبر مي رسد كه رئيس جمهور با استعفاي او از وزارت ورزش 
و جوانان موافقت كرده و س��جادی ب��ه زودي از اي��ن وزارتخانه 
خداحافظي خواه��د كرد. گزينه ه��اي زيادي براي جانش��يني 
سجادي طي هفته گذشته مطرح شده است، اما به نظر مي رسد 
سرپرستي وزارت ورزش بعد از سجادي به كيومرث هاشمي برسد 
تا عهده دار امور وزارت تا زمان معرفي وزير جديد و كس��ب رأي 
اعتماد از مجلس باشد. كيومرث هاشمي از مديران باتجربه ورزش 
كشور است كه مس��ئوليت هايي همچون سرپرستي فدراسيون 
فوتبال، رياست ستاد مبارزه با دوپينگ 
كشور، دبيري شوراي عالي المپياد 
ورزش ايراني��ان، نمايندگي ايران 
براي ش��ركت در جلسات كميته 
بين الملل��ي ورزش و تربيت بدني 
سازمان يونسكو در سال هاي 1۳85 
ت��ا 1۳88 و قائم مقام وزي��ر در امور 
تربيت بدن��ي آموزش و پ��رورش و 
رياس��ت كميته مل��ي المپيك را 

به عهده داشت.

كيومرثهاشميسرپرستوزارتورزش

ماه ه�ا دوري از ورزش ب�راي بان�وي پرافتخ�ار 
پاراتيران�دازي ايران با اتفاقي وي�ژه همراه بود. 
ساره جوانمردي كه سال ها مسئوليت مدال آوري 
در كاروان هاي ورزشي ايران را به دوش مي كشيد 
 حالا در كس�وت مادري ورزش�كار، مسئوليتي 
س�نگين و خطي�ر را برعه�ده گرفت�ه اس�ت. 
مس�ئوليتي كه غفور كارگري ب�راي تبريك آن 
راهي منزل اين ورزشكار شد. رئيس كميته ملي 
پارالمپي�ك ايران ضمن تبريك ب�ه جوانمردي، 
تولد فرزندش را نعمت�ي بزرگ خواند و از حضور 
او به عنوان پرچم�دار كاروان ايران در بازي هاي 
پاراآس�يايي هانگژو و در نقشي جديد به عنوان 

اتفاقي ويژه ياد كرد.

»مادری«مسئوليتتازهجوانمردي
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